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كلمة رئيس مجلس الإدارة:

تؤكــد شــركة دار الســمار للمقــاولات علــى أن هدفهــا الأول هــو الحفــاظ علــى الجــودة العالية فــي جميع 
أعمالهــا، وتســعى دائمــا للحفــاظ علــى ثقــة ورضــى العمــاء، فعندمــا تقــرر “دار الســمار« العمــل علــى أي 
مشــروع يجــب أن يكــون التنفيــذ علــى أعلــى درجــات الجــودة والكفــاءة المهنيــة، وحيــث أن فلســفة إدارة 
الجــودة لــدار الســمار مبنيــة علــى تقديــم أعلــى درجــات التميــز والإتقــان والمهــارة والتفانــي فــي الخدمــات 

المقدمــة وبأفضل الأســعار.
ــدة  ــون واح ــعى لأن تك ــركة تس ــام )2003م(، وإدارة الش ــاولات ع ــمار للمق ــركة دار الس ــاء ش ــذ إنش ومن
مــن أهــم شــركات المقــاولات فــي المملكــة العربيــة والســعودية التــي تســاهم بــدور نشــط فــي تطــور 
بلادنــا. وعلــى مــدة أكثــر مــن عقديــن مــن الزمــان، نمــت الشــركة وحققــت نجاحــا تلــو الآخــر، كمــا قامــت 
بتوســعة نطــاق أنشــطتها ليمتــد إلــى جميــع مناطــق الوطــن الغالــي. وتركــز اســتراتيجية » دار الســمار« 
دائمــا علــى أن تصبــح علامــة فريــدة مــن نوعهــا وموثــوق بهــا فــي ســوق المقــاولات العامــة، وأن يقترن 

اســمها بالجــودة والتميــز والريــادة مــع الحفــاظ علــى تقديــم الأســعار والتكلفــة المعقولــة.
وتعزيزا لسمعتنا المرموقة والنجاح الذي أحرزناه، فإننا نخطط باستمرار لخطواتنا المستقبلية.

دار السمار.. التميز وريادة

بــل إن شــركة دار الســمار للمقــاولات ســتواصل تقديــم مجموعــة أكثــر تنوعــاً مــن المنتجــات والحلــول 
فــي قطــاع المقــاولات والإنشــاءات. فنحــن نؤمــن تمامــا بفكــرة التميــز والريــادة وليــس مجــرد الإنجــاز 

فقــط.
وختامــاً، وبالنيابــة عــن مجلــس إدارة الشــركة، أود أن أعــرب عــن شــكري وتقديــري لعملائنــا الكــرام علــى 
الثقــة التــي أولونــا إياهــا، كمــا أود أن أشــكر جميــع العامليــن فــي دار الســمار علــى عطائهــم المتواصــل 
فــي العمــل فــي ســبيل تحقيــق أهــداف الشــركة وأهمهــا المســاهمة الفاعلــة فــي نمــو وتطــور وطننــا 

الغالــي تحــت قيــادة خــادم الحرميــن الشــريفين - حفظــه الله.

رئيس مجلس الإدارة
محمد بن مسعد بن سعود العتيبي
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C.E. O’S MESSAGE

Dar Al Sammar contracting company emphasizes that its first goal is to maintain high quality in all its 
works, and always strives to maintain the trust and satisfaction of customers, when “Dar Al Sammar” 
decides to work on any project, the implementation must be of the highest quality and professionalism, 
as the quality management philosophy of Dar Al Sammar is based on providing the highest degrees of 

excellence, mastery, skill and dedication in the services provided at the best prices.
Since the establishment of Dar Al Sammar contracting company in 2003, the company’s Management 
strives to be one of the most important contracting companies in the kingdom of Saudi Arabia that 
contributes an active role in the development of our country. For more than two decades, the company 
has grown and achieved success after success, and has expanded the scope of its activities 
to all regions of the dear homeland. The strategy of “Dar Al Sammar” is always focused on becoming 
a unique and reliable brand in the general contracting market, and that its name is combined with 

quality, excellence and leadership while maintaining reasonable prices and cost.
To enhance our prestigious reputation and the success we have achieved, we are constantly planning 

our future steps.

Dar Al Sammar... Excellence and leadership

Dar Al Sammar contracting will continue to offer a more diverse range of products and solutions in the 
contracting and construction sector. We fully believe in the idea of excellence and leadership, not just 

Achievement.
In conclusion, on behalf of the company’s administrative board, I would like to express my thanks and 
appreciation to our valued customers for the trust they have placed in US, and I would also like to thank 
all the employees at Dar Al Sammar for their continuous efforts in working towards achieving the 
company’s goals, the most important of which is to contribute effectively to the growth and development 
of our dear country under the leadership of the custodian of the Two Holy Mosques - may Allah protect 

him.

The C.E.O Mohammed bin Massad bin 
Saud al Otaibi
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Vالرؤيـــــــــــة I S I O N

إحــدى  تكــون  أن  إلــى  للمقــاولات  الســمار  دار  شــركة  تتطلــع 
ــودة  ــة والج ــتويات التقني ــى مس ــم أعل ــي تقدي ــدة ف ــركات الرائ الش

والإنشــاءات. المقــاولات  مجــال  فــي 

Dar Al Sammar contracting company aspires to be one of 
the leading companies in providing the highest levels of 
technology and quality in the field of contracting and 
construction.
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THE MESSAGEالرســـالـــة

The main principle prevailing in Dar Al Sammar contracting 
company is to build high-quality projects for the parties it 
works with and the society in which it works, by providing the 
highest levels of construction. We strive to thrive in order to 
provide the latest means of building construction through 
our various professional teams, whose members are 
dedicated to making sure that unlimited support in design 
aspects is taken into account for any project that is planned 
and implemented.
“The core values that we adhere to support our identity and 
position in the field of contracting and construction”

المبــدأ الرئيســي الســائد فــي شــركة دار الســمار للمقــاولات هــو بنــاء 
مشــروعات فائقــة الجــودة للجهــات التــي تعمــل معهــا وللمجتمــع 
الــذي تعمــل فيــه، وذلــك مــن خــال تقديــم أرفــع مســتويات البنــاء 
والتشــييد. وإننــا نســعى إلــى الازدهــار لــي نقــدم أحــدث وســائل 
إنشــاء المبانــي مــن خــال مختلــف فــرق العمــل المهنيــة لدينــا، والتــي 
ــي لا  ــاندة الت ــاة المس ــن مراع ــد م ــم للتأك ــا جهوده ــرس أعضاؤه يك
حــدود لهــا فــي نواحــي التصميــم لأي مشــروع يتــم تخطيطــه وتنفيذه.
 »القيــم الجوهريــة التــي نتمســك بهــا تدعــم هويتنــا ومكانتنــا فــي 

مجــال المقــاولات والتشــييد«
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أسســت شــركة دار الســمار للمقــاولات عــام )2003 م( بمدينــة الــرس، وبــدأ نشــاطها بالمقــاولات العامــة 
والإنشــاءات للمشــاريع الحكوميــة والخاصــة وقــد تــم افتتــاح الفــرع الثانــي بالريــاض 1431 هـــ وفــي مطلــع عــام 
1437 هـــ تحولــت إلــى شــركة دار الســمار للمقــاولات، ومنــذ ذلــك التاريــخ وبفضــل مــن الله ومــا تتمتــع بــه 
الشــركة مــن إدارة حازمــة وســمعة ممتــازة تمكنــت كشــركة وطنيــة مــن المشــاركة الفعالــة فــي تنفيــذ الكثيــر 
ــاريع  ــذ المش ــال تنفي ــي مج ــت ف ــي تخصص ــة الت ــركات الوطني ــن الش ــركة م ــر الش ــك تعتب ــاريع، ولذل ــن المش م

ــاص. ــام والخ ــن الع ــي القطاعي ــتراتيجية ف ــة والاس الحيوي
وقــد تمكنــت شــركة دار الســمار بفضــل الله وتوفيقــه مــن إنجــاز عدد مــن المشــاريع الحكوميــة الكبــرى بمفردها 
فــي أغلــب الأحــوال، والتعــاون مــع شــركات أجنبيــة ذات خبــرات عالميــة واســعة فــي المجــالات ذات الصلــة فــي 

ــاريع. بعض المش
ولقــد أثبتــت الشــركة قدراتهــا الإداريــة والفنيــة والماليــة بإنهــاء جميــع المشــاريع التــي تســند إليهــا فــي الوقــت 
المحــدد وبفعاليــة وجــودة عاليــة ممــا عــزز قــدرة الشــركة علــى المنافســة في كافــة قطاعــات الإنشــاءات لتصبح 
ــمار  ــركة دار الس ــاريع ش ــإن مش ــك ف ــة لذل ــي المملك ــي ف ــد الوطن ــى الصعي ــدة عل ــركات الرائ ــن الش ــدة م واح

للمقــاولات تمتــد لتشــمل أجــزاء عديــدة فــي المملكــة.

المقدمة التعريفة بشركة دار السمار 
للمقاولات
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Dar Al Sammar contracting company was established in (2003) in the city of Al-Ras, its activity 
began with general contracting and construction for government and private projects. the second 
branch was opened in Riyadh in 1431 Hijri. at the beginning of 1437 Hijri, it turned into Dar Al 
Sammar contracting company. since that date, thanks to Allah and the firm management and 
excellent reputation of the company, it has been able to participate effectively in the implementation 
of many projects as a National Company. therefore, the company is considered one of the national 
companies that specialized in the implementation of vital and strategic projects in the public and 
private sectors.
Thanks to Allah, Dar Al Sammar has been able to complete a number of major government projects 
on its own in most cases, and cooperate with foreign companies with extensive international 
experience in related fields in some projects.
The company has proven its administrative, technical and financial capabilities by completing all 
the projects that assigned to it on time, effectively and with high quality, which strengthened the 
company’s ability to compete in all construction sectors to become one of the leading companies 
nationally in the kingdom.

INTRODUCTION OF DAR AL SAMMAR 
CONTRACTING COMPANY
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بـعـــض مـــن عـمـــاء الـشــــركة

مشاريع القطاع الحكومي:

إنشــاء محطــات بنزيــن بالقصيــم طريــق المدينــة 
المنــورة

مشاريع القطاع الخاص:

10

إنشاء محطة بنزين بالقصيم مدينة الرس

إنشاء مجمع سكني بالقصيم

GOVERNMENT SECTOR 
PROJECTS:

PRIVATE SECTOR 
P R O J E C T S :

SOME OF THE COMPANY'S 
CLIENTS

Establishment of gas stations inAl-Qassim 
Al-Madinah Al-Munawwarah road,

Construction of a gas station in Qassim, 
al-Rass city

Construction of a residential complex in 
Qassim.
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ــا  ــا أنه ــا، كم ــات عملائه ــوق توقع ــي تف ــودة الت ــق الج ــى تحقي ــا عل ــركة دائم ــل الش تعم
حاصلــة علــى شــهادة الجــودة مــن جميــع تلــك الــوزارات لكفاءتهــا فــي تنفيــذ تلــك 

المشــاريع المكلفــة بهــا.

The company always works to achieve quality that exceeds the expectations of 
its customers, and it also holds a quality certificate from all those ministries for 
its efficiency in implementing those projects assigned to it.

11

QUALITYالجودة
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CERTIFICATIONSالشهادات

صنفــت الشــركة وفقــاً لوكالــة تصنيــف المقاوليــن فــي وزارة الشــؤون البلديــة والقرويــة فــي المملكــة العربيــة 
الســعودية كمــا يلــي: 

The company was classified according to the contractors rating agency of the Ministry of municipal 
and Rural Affairs in the kingdom of Saudi Arabia as follows:
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يتــم العمــل بشــركة دار الســمار بأحــدث البرامــج العالميــة وبشــبكة الكترونيــة كاملــة تحــت 
اشــراف و متابعــة شــركة متخصصــة

) SAP Business One برنامج ساب(

نظام العمل بالشركة

Dar Al Sammar company is working with the latest global programs and a full electronic 
network under the supervision and follow-up of a specialized company
(SAP Business One)

WORKING SYSTEM OF THE 
COMPANY
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بيان بتعميدات وتعاقدات الشركة
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A STATEMENT OF THE COMPANY'S 
CONTRACTS AND AGREEMENTS
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 معدات شركة دار السمار للمقاولات

ولمــا كانــت شــركه دار الســمار تعمــل فــي مجــال المقــاولات العامــة بكافــة فروعهــا فأنهــا تمتلــك 
كافــة المعــدات اللازمــة لتنفيــذ تلــك الأعمــال مــن المشــاريع الإنشــائية وتشــغيل وصيانــة.

تمتلك المعدات اللازمة للمشاريع الانشائية وهي كالتالي:
 بوكلينــات - شــيولات - رصاصــات - قلابــات - مكســرات - بامبــات أو غيرهــا مــن المعــدات اللازمــة 

للمشــاريع الإنشــائية

كذلــك تمتلــك المعــدات اللازمــة لمشــاريع التشــغيل والصيانــة والســدود ومحطــات الصــرف 
الصحــي ومحطــات الميــاه والتــي تشــمل:

قلابات - وايت - رصاصات – السيارات صغيره او غيرها من المعدات اللازمة للتشغيل والصيانة 

وتمتلــك شــركة دار الســمار عــدد مــن مصانــع الخرســانة بكامــل معداتهــا لتقــوم بتغذيــة المواقــع 
بمــا تحتاجــه مــن مــواد خرســانية بمواقعهــا المختلفــة.

وتمتلــك شــركة دار الســمار كســارات مكتملــة التجهيــزات للإســفلت والبحــص و غيرهــا مــن تلــك 
الأعمــال بكامــل قوتهــا. 

وتمتلــك شــركة دار الســمار مجموعــة مــن المصانــع المكملــة للأعمــال ومنهــا مصنع لإنتــاج الأبواب 
الخشــبية والديكــورات وكافــة التصاميم الخشــبية.

 وأيضاً تمتلك مصنع لإنتاج الأبواب الأتوماتيكية والكهربائية.

ــال  ــع الأعم ــة بتصني ــيارات - وورش خاص ــة الس ــة بصيان ــورش الخاص ــن ال ــة م ــاً مجموع ــك ايض تمتل
ــركة. ــع بالش ــة للمواق ــال اللازم ــن الأعم ــا ع ــة وغيره الحديدي

أن شــركة دار الســمار تمتلــك المعــدات بجميــع مواقعهــا المنتشــرة بكافــة انحــاء المملكــة وتمتلــك 
ايضــا اســطولًا احتياطيــاً مــن الســيارات والقلابــات والمعــدات الثقيلــة مــن اجــل انجــاز المهــام 
ــاءات  ــة او انش ــغيل وصيان ــن تش ــاريع م ــك المش ــت تل ــدة اي كان ــع الجدي ــة المواق ــة وتغطي الطارئ

ــة. ــاء المملك ــع ارج بجمي

وتعمل جميع المصانع والمعدات على نظام وبرامج متابعة عالمية وحديثة لإداراتها.
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EQUIPMENT OF DAR AL SAMMAR 
CONTRACTING COMPANY

Since Dar Al Sammar company works in the field of General Contracting in all its branches, 
it has all the necessary equipment to carry out these works from construction projects, 

operation and maintenance.

Owns the necessary equipment for construction projects, which are as follows:
Boklins –  Loader - Roller compactor-tippers-crushers-CONCRETE PUMPS or other 
equipment necessary for construction projects

It also owns the necessary equipment for operation and maintenance projects, dams, 
sewage plants and water plants, which include:
Dumpers- water tanker - Roller compactor -small cars or other equipment necessary for 
operation and maintenance

Dar Al Sammar company owns a group of factories that complement the works, including a 
factory for the production of wooden doors, decorations and all wooden designs

It also owns a group of workshops for the maintenance of cars - workshops for the 
manufacture of Iron Works and other works necessary for the company’s sites.

It also owns a factory for the production of automatic and electric doors.

Dar Al Sammar company owns a number of concrete factories with full equipment to feed 
the sites with the concrete materials they need in their various locations.

Dar Al-Sammar company owns fully equipped crushers for asphalt, gravel and other such 
works in full force.

Dar Al Sammar company owns the equipment in all its locations throughout the Kingdom 
and also owns a reserve fleet of cars, tippers and heavy equipment in order to complete 
emergency tasks and cover new sites, whatever those projects are from operation and 
maintenance or construction throughout the kingdom.

All factories and equipment are working on a global and modern follow-up system and 
programs for their departments.
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نموذج سابقة الأعمال وخطابات ترسية المشاريع
PREVIOUS BUSINESS MODEL AND PROJECT 
AWARD LETTERS
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الصفــا  -حــي  الريــاض   – الســعودية  العربيــة  المملكــة 
الديــن مخــرج 15  – تقاطــع الأميــر متعــب مــع صــاح 
KINGDOM OF SAUDI ARABIA - Riyadh - Safa 
Area- Ameer Mitaeb & Salah Aldin Street, Exit 15

info@daralsammar.com.sa

00966114771477

www.daralsammar.com.sa

00966114741741


